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Protokół Nr XXI/2021 

z sesji Rady Gminy Żołynia w dniu 13 września 2021 r. 

 

Sesja Rady Gminy Żołynia odbyła się 13 września 2021 r.  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15
30

.  

 

W sesji uczestniczyli: 

1) 12 radnych gminy: Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof 

Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Karol Sztur, Jerzy Szpila, Roman 

Tabin, Anna Wójcik (nieobecni byli radni: Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś); 

2) sołtysi wszystkich sołectw Gminy Żołynia: Jan Buszta, Teresa Fus, Marek Mach, Joanna 

Wal; 

3) Wójt Gminy Żołynia – Piotr Dudek; 

4) Sekretarz Gminy Żołynia – Waldemar Natoński; 

5) Skarbnik Gminy Żołynia – Anna Kostyńska; 

6) Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół – Artur Gerersdorf;  

7) Inspektor Urzędu Gminy Żołynia – Jan Mazurek; 

8) informatyk Urzędu Gminy Żołynia – Wojciech Tomczyk. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Żołynia Piotr Foryt. Radni  

w tym punkcie posiedzenia nie zgłosili uwag do porządku obrad, ani innych wniosków. 

Zaplanowany porządek sesji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie, wolne wnioski. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2021 rok; 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2021-2032; 

c) zmiany uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej dla 

Powiatu Łańcuckiego na realizację zadania publicznego; 

d) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Żołynia na rok szkolny 2021/2022; 

e) przekazania projektu zmiany Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Żołynia do zaopiniowania organowi regulacyjnemu; 

f) zmiany uchwały o przystąpieniu Gminy Żołynia do Lokalnej Grupy Działania „Ziemia 

Łańcucka”. 

4. Sprawy różne. 

 

Ad. 2 Radni nie zgłosili pytań i wniosków w kontekście protokołu z poprzedniej sesji, 

przewodniczący przeprowadził głosowanie nad jego przyjęciem. Protokół z poprzedniej sesji 

został przyjęty jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) Maciej Dąbek, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek 

Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI (3) Andrzej 

Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

 

Ad.3 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy przedstawiła Anna Kostyńska, 

Skarbnik Gminy Żołynia. Wyjaśniła, że jednym z powodów zmian jest częściowe uchylenie 

poprzedniej uchwały przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Rzeszowie. Sprawa dotyczyła 

ustalenia szczegółowych zasad wydatkowania środków w wysokości 500 tys. zł, 

pochodzących z Funduszu Inicjatyw Lokalnych. Skarbnik omówiła również zmiany budżetu 

związane z wprowadzeniem nowych dochodów. Przewodniczący rady wspomniał, że temat 

ten dyskutowano na wspólnym posiedzeniu komisji rady i zachęcał do dyskusji. Wobec braku 

głosów radnych przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Uchwała nr XXI/188/2021  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2021 rok została przyjęta jednogłośnie. 
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Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol 

Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech 

Woś. 

Projekt uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej przedstawiła 

skarbnik gminy. Powiedziała, że zmiany dokonane w budżecie muszą być również 

wprowadzone do prognozy. Podała zadłużenie gminy na koniec roku 2021, które w stosunku 

do planowanych dochodów ma wynieść 17%. Radni nie dyskutowali w tej sprawie. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie nad nią. Uchwała nr 

XXI/189/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 

2021-2032 została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekazania pomocy finansowej dla 

Powiatu Łańcuckiego przedstawiła skarbnik gminy.  Przypomniała o uchwale z czerwca  

2021 r., w której rada gminy wyasygnowała kwotę potrzebną na wsparcie przebudowy drogi 

biegnącej przez Smolarzyny. Skarbnik wyjaśniła, że kwota po przetargu okazała się niższa 

aniżeli przyjęta wcześniej z kosztorysu, stąd konieczność zmiany uchwały. Podała, że udział 

gminy będzie niższy o 90 tys. zł. Piotr Dudek Wójt Gminy Żołynia powiedział, że droga jest 

już odebrana, z małymi uwagami do poprawy. Dodał, że wraz z Wójtem Gminy Białobrzegi 

będzie dążył do tego, aby wykonawca poprawił pobocza. Ocenił, że według fachowców jest 

to bardzo solidnie zrobiona inwestycja, a życzenia mieszkańców, co do wykonania zjazdów 

spełniono. Radna Anna Wójcik potwierdziła, że droga jest faktycznie bardzo dobrze 

wykonana. Podziękowała radzie za finansowanie inwestycji i wójtowi za nadzór nad jej 

realizacją. Stwierdziła, że mieszkańcy są zadowoleni z przeprowadzonej modernizacji. 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie. Uchwała nr 

XXI/190/2021 w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Żołynia 

pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego na realizację zadania publicznego została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, 

Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, 

Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, 

Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa przedstawił Artur 

Gerersdorf, Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół. Wyjaśnił, 

że obowiązkiem gminy jest zapewnienie uczniom niepełnosprawnym transportu do szkół, w 

których mogą pobierać naukę. W sytuacji gdzie rodzice sami organizują dowóz, wójt musi 

zawrzeć z nimi umowę i zrefundować koszty. Ustalana uchwałą stawka jest podstawą 

rozliczania umowy. Dyrektor dodał, że aktualnie gmina organizuje dowóz dla jedenastu 

uczniów, dowożonych do Leżajska. Podał, że cenę przyjętą w uchwale ustalono na podstawie 

aktualnie obowiązujących na dwóch stacjach paliw, funkcjonujących na terenie gminy. Radni 

nie dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. Uchwała nr XXI/191/2021 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Żołynia na rok szkolny 2021/2022 została przyjęta jednogłośnie. Wyniki 

głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol 

Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech 

Woś. 
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Projekt uchwały sprawie przekazania projektu zmiany „Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Żołynia” do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu przedstawił Jan Mazurek, Inspektor Urzędu Gminy Żołynia. Wyjaśnił, że 

przyjęcie nowego regulaminu, którego nowelizację wymusza zmiana w ustawie o zbiorowym 

dostarczaniu wody i odprowadzaniu ścieków, musi być poprzedzone zaopiniowaniem 

projektu przez Wody Polskie. Inspektor powiedział, że projekt regulaminu przygotował 

prezes Zakładu Komunalnego w Żołyni, nanosząc stosowne zmiany, dotyczące przede 

wszystkim sposobu wydawania warunków przyłączenia do sieci wodociągowej i kanalizacji 

sanitarnej. W regulaminie nie przewidziano opłat za wydawanie warunków, zniesiono 

również opłaty za odbiór przyłącza. Uregulowano także kwestie związane z przenoszeniem 

warunków przyłączenia na inne niż wnioskodawca podmioty. Radni nie dyskutowali w tej 

sprawie, przewodniczący rady odczytał projekt i przeprowadził głosowanie nad uchwałą. 

Uchwała nr XXI/192/2021 w sprawie przekazania projektu zmiany Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Żołynia do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia gminy do Lokalnej Grupy 

Działania „Ziemia Łańcucka” przedstawił Waldemar Natoński, Sekretarz Gminy Żołynia. 

Wyjaśnił, że zmiana dotyczy reprezentacji Gminy Żołynia w LGD. W związku ze zmianami 

kadrowymi w urzędzie gminy, gminę reprezentować będzie w LGD Krystyna Świś, nowy 

inspektor urzędu. Radni nie dyskutowali w tej sprawie przewodniczący przeprowadził 

głosowanie nad uchwałą. Uchwała nr XXI/193/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie 

przystąpienia Gminy Żołynia do Lokalnej Grupy Działania „Ziemia Łańcucka” została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, 

Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, 

Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, 

Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

 

Ad. 4 W punkcie spraw różnych wójt gminy podziękował radnemu Jerzemu Szpili za 

przygotowanie obszernego materiału prezentującego potrzeby w zakresie pilnych robót na 

drogach gminnych. Poinformował zebranych, że odbiór wykonania dróg utwardzonych  

w ramach finansowania z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych odbędzie się 17 września. Po 

odbiorze gmina będzie przygotowywać się do przetargów na wykonanie utwardzenia dróg 

asfaltem. Zapowiedział, że do połowy października żołyński Zakład Komunalny powinien 

wybudować chodnik dla pieszych przy drodze wojewódzkiej w Bikówce. Wyjaśnił, że chodzi 

o odcinek za przystankiem autobusowym oraz w kierunku Żołyni, na części gdzie poprzednio 

ułożono kolektor odwadniający. 

Wójt przypomniał zebranym terminy zebrań wiejskich, które miały się odbyć pod koniec 

września we wszystkich sołectwach gminy. 

Sołtys Sołectwa Brzóza Stadnicka Jan Buszta poprosił o przekazanie kamienia do 

utwardzania dróg w tym sołectwie i prosił o wykonanie robót. Wskazał, że potrzeby w tym 

zakresie występują na drodze leśnej, nieutwardzonej asfaltem części drogi zagumiennej oraz 

na paru drogach bocznych. Sołtys Sołectwa Smolarzyny Joanna Wal, poprosiła również  

o dostawę kamienia oraz skierowanie pracowników gminnej ekipy remontowej na drogi  

w tym sołectwie. Wójt odpowiedział, że przed jesienią, koło szkoły w Brzózie Stadnickiej 

zostanie złożony kamień, a ekipa remontowa przeprowadzi prace. Dodał, że będzie zabiegał, 

aby Lasy Państwowe jako właściciel nieruchomości, przez którą przebiega droga leśna, 

partycypowały w remontach. Wspomniał, że naprawy nawierzchni kamiennych będą 
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wykonywane również w Żołyni. Poinformował zebranych, że przyrożne zarośla uprzątnięto  

w Jagielniach, a w najbliższym czasie prace takie zostaną wykonane w Zakąciu. 

Wójt prosił, aby bieżące sprawy i potrzeby remontowe zgłaszać do urzędu, osobiście lub 

telefonicznie. 

Sołtys Sołectwa Żołynia Marek Mach zapytał w imieniu mieszkańców, czy można liczyć 

na poprawę drogi Skotnik pomiędzy Żołynią Górną a Brzózą Stadnicką. Sprawę motywował 

mówiąc, że niegdyś była to droga chętnie wykorzystywana. Stwierdził, że to bardzo ważny 

trakt dla rolników, którzy jeżdżą nią po obornik do Brzózy Stadnickiej i Wydrza. 

Radna Anna Wójcik wnioskowała o ustawienie dodatkowych 2-3 słupów oświetlenia 

ulicznego przy drodze powiatowej w Smolarzynach. Podkreśliła, że Gmina Białobrzegi już 

oświetliła tę drogę i wykonanie oświetlenia na wskazanym przez nią odcinku, zapewniłoby jej 

oświetlenie w całości. Wójt zasugerował, aby rozważyć wykonanie tego oświetlenia  

ze środków funduszu sołeckiego.  

Wójt poinformował zebranych, że gmina zabiega o fundusze w kwocie 5 mln zł, na 

wykonanie rurociągu tłocznego, mającego spiąć system kanalizacji Gminy Żołynia  

z oczyszczalnią miasta Łańcut. 

 Sołtys Jan Buszta podziękował za udrożnienie rowu przy parkingu kościelnym przy 

drodze gminnej, wspomniał również, że częściowo udrożniono rów przy szkole. Zaznaczył, 

że do wykonania zostały jeszcze prace na odcinku, gdzie przewróciły się płyty betonowe typu 

„jumb”. Sołtys poprosił o rozwiązanie problemu z przejezdnością drogi koło p. Krawczyk. 

Wójt zadeklarował, że płyty betonowe zostaną ustawione na nowo, natomiast odnośnie 

przejazdu koło p. Krawczyk kwestię tę obiecał omówić na najbliższym zebraniu wiejskim  

w Brzózie Stadnickiej. 

Na tym dyskusję wyczerpano. Przewodniczący podziękował zebranym za udział  

w posiedzeniu. Sesja zakończyła się o godzinie 16.18 

Protokolant: 

                                                                                               
 


